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Olifantenpaadjes 

Gemak dient de mens 

De brief van enkele bewoners van de 

Hammarskjöldstraat over de vernielde 

plantsoenen bij de basisschool De 

Caleidoscoop deed Paxnieuws eens 

rondkijken in de gehele wijk.  

Olifantenpaadjes worden ze genoemd, 

de stukjes plantsoen die door veelvuldig 

gebruik veranderen in een voet- of 

fietspad. Een eerste conclusie: 

olifantenpaadjes worden niet alleen 

gemaakt door basisschoolkinderen, 

maar ook door pubers en volwassenen. 

Eigenlijk door iedereen die liever een 

stukje afsnijdt in plaats van de officiële 

weg te gebruiken. Niet voor niets 

worden olifantenpaadjes ook wel 

“afstekertjes” genoemd. 

Het eerste olifantenpaadje vond 

Paxnieuws in de Wilsonstraat (foto 1), 

waar automobilisten een afstekertje 

naar de parkeerplaats hebben gemaakt. 

Ook fietsers maken graag gebruik van 

een kortere weg. Bijvoorbeeld langs de 

Van Heuven Goedhartlaan (foto 2). En 

ten slotte zijn er de voetgangers, zoals 

die van de Söderblomstraat naar de 

bushalte Toolenburg-Noord lopen. 

(Foto’s 3 en 4). 

Lelijk? Kan zijn. Maar kennelijk is het 

niet te voorkomen, zelfs als de 

afsnijding minimaal is, zoals in de 

Paxlaan (foto 5) en de Dunantstraat 

(foto 6).  
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Zijn ze gevaarlijk? Soms. Maar dan grijpt 

de gemeente in. Dat gebeurde 

bijvoorbeeld bij het Kelloggpad (foto 7), 

waar het heerlijk afsnijden was, ook 

omdat je daarna dankzij een heuveltje 

met verhoogde snelheid op het 

Kelloggpad terugkeerde. Daar lag een 

typisch olifantenpaadje voor jongens op 

een mountainbike. De gemeentelijke 

oplossing was er een boomstam neer te 

leggen, waarna het olifantenpaadje 

verdween en het heuveltje weer 

begroeid raakte. 

 

Tot slot zijn er nog paadjes, die 

eigenlijk geen olifantenpaadjes mogen 

worden genoemd, omdat ze niks 

afsnijden, maar gewoon voor de leuk 

zijn ontstaan. Die zijn waarschijnlijk wel 

gemaakt door kinderen, want het zijn 

ook een soort spannende paadjes, 

omdat het onduidelijk is waar ze 

naartoe leiden. En zoals bekend gaan 

volwassenen en pubers liever voor het 

gemak, dan voor het onbekende. 

Paxnieuws vond er eentje bij de 

Hammerskjöldstraat (foto 8).  

Mocht u er ook een weten? Stuur die 

dan gerust in.  

Meldpunten gemeente 

Regelmatig krijgt de wijkraad of wij als 

redactie van Paxnieuws mails van 

bewoners met meldingen van 

misstanden in de openbare ruimte, 

vragen over ‘waar iets is in de wijk’ of 

over zaken waar bewoners ontevreden 

mee zijn. We willen u er graag op wijzen 

dat wij als Paxnieuws / wijkraad geen 

meldpunt zijn voor zaken die de 

gemeente aangaan. U kunt deze zaken 

zelf melden bij de gemeente. 

Relevante links kunt u hier vinden 

https://wijkraadpax.nl/info-links/   

Aanvullend is het fijn als u de 

betreffende werkgroep van de wijkraad 

op de hoogte kan stellen icm het 

meldingsnummer, zodat ze vinger aan 

de pols kunnen houden.  

Werkgroep 

Groen 
wg-groen@wijkraadpax.nl 

Werkgroep 

Verkeer 

wg-

verkeer@wijkraadpax.nl 

Werkgroep 

Sociaal 

wg-

sociaal@wijkraadpax.nl 

 

Tegelwippen doe je zo 

We wonen in een groene wijk. En als het 

aan veel Paxianen ligt, wordt hij nog 

groener. De vraag is alleen hoe. Want 

tegelwippen, hoe doe je dat eigenlijk? 

En, waar laat ik de gewipte tegels? Wat 

kost het? Is het niet ontzettend veel 

 

Foto 5  Foto 6 

 

Foto 7 

 

Foto 8 
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werk om al dat groen bij te houden? Kan 

ik daarna nog wel fietsen in de voortuin 

zetten? Allemaal vragen waarop de 

redactie van Paxnieuws een antwoord 

heeft gevonden in de vorm van zes 

praktijklessen. 

Les 1 

Stel u heeft uw voortuin betegeld, 

omdat u het druk genoeg had met werk 

en de kinderen. Om dan ook nog eens 

te gaan tuinieren, was er te veel aan. 

Tegels zijn bovendien lekker makkelijk 

en als ze er eenmaal liggen, kosten ze 

geen inspanning en geen geld. 

Goed, die levensfase is voorbij en u 

vindt de tegels eigenlijk best lelijk 

geworden. Bovendien hoort u allerlei 

berichten over wateroverlast, 

opwarming van de leefomgeving en 

uitstervende bijen en insecten. U wilt 

daar persoonlijk best iets tegen te doen. 

Maar wat en hoe te beginnen? 

Les 2 

U belt of mailt naar NMCX Centrum voor 

Duurzaamheid, een stichting in 

Hoofddorp die zich inzet om 

Haarlemmermeer groener en 

klimaatbestendiger te maken (023-

5553437 / groen@nmcx.nl). Er komt 

iemand van NMCX langs die u uitleg 

geeft over tegelwippen en welke planten 

het meest geschikt zijn voor een 

zonnige tuin, een schaduwtuin, of een 

natte tuin. Wist u dat tuinieren goed is 

voor uw gezondheid en dat een 

betegelde tuin in de zomer veel heter 

wordt dan een groene tuin? 

Daarna fotografeert ze de bestaande 

situatie, want aan het tegelwippen is 

een wedstrijd verbonden. Vijf winnaars 

krijgen een cadeaubon van €50. 

Huurders van Ymere boffen helemaal. 

Van hen krijgen de eerste vijftig 

deelnemers een tuincadeaubon van €30. 

 

Tot slot krijgt u een zakje biologische 

zaden (o.a. boekweit, goudsbloem, 

mosterd, karwei, venkel, koriander, 

witte klaver) voor als de tegels eenmaal 

gewipt zijn.  

Les 3 

Het daadwerkelijke tegelwippen begint. 

Nu is het wel handig als er grote 

kinderen in de buurt zijn, want het is 

best een zwaar karweitje. Zijn de tegels 

eenmaal gewipt en opgeslagen, dan 

verdient het aanbeveling potgrond te 

strooien en de gekregen biologische 

zaden te zaaien en in te harken.  

Les 4 

Tot nog toe heeft het tegelwippen u 

geen geld gekost. En zo goedkoop blijft 

het ook als je de gekregen zaden 

gebruikt. U kunt er ook voor kiezen naar 

een tuincentrum te gaan. Het advies dat 

NMCX gaf was om inheemse planten te 

kopen. Inheemse planten zijn namelijk 

aantrekkelijker voor insecten en bijen, 

want de uitdrukking “wat de boer niet 

kent dat vreet ie niet” geldt ook voor 

insecten. Vandaar dat er in Nederland 

rond bijvoorbeeld een palmboom geen 
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gezoem valt te horen en dat is ook de 

reden dat vogels daar wegblijven. Let 

wel op dat u onbespoten planten koopt, 

anders gaan de insecten alsnog dood. 

Les 5 

Na een afspraak op initiatief van de 

stichting NMCX kunnen de gewipte 

tegels vier keer per jaar op straat 

worden gezet om te worden opgehaald. 

Verzoek: zet ze niet tegen een muur, 

want dan kan de grijper er niet bij. 

Les 6 

De vrachtauto van Dura Vermeer komt 

langs in het afgesproken tijdvak. Deze 

voert alle gewipte tegels kosteloos af. 

www.haarlemmermeerwaterproof.nl/teg

elwippen 

Interview met de 

wijkraad: Wie is Paul 

Bruijnes? 

Ik ben Paul Bruijnes en ben geboren in 

Purmerend maar mijn eerste jaren van 

mijn leven heb ik doorgebracht in de 

Beemster. Naast de wijkraad ben ik nog 

actief bij Ons Tweede Thuis in de 

centrale familieraad en probeer ik de 

stamboom van mijn familie te 

ontrafelen. 

Waar kom je vandaan en hoe ben je in 

Pax terechtgekomen? 

Het grootste deel van mijn jeugd heb ik 

in Haarlem gewoond en civiele techniek 

gestudeerd aan de HTS in Haarlem. Na 

mijn diensttijd ben ik bij de Dienst 

Openbare Werken van de gemeente 

Haarlemmermeer gaan werken en 

betrokken geweest bij bijna alle grote 

nieuwbouw plannen. Als je in die tijd bij 

de gemeente werkte moest je bij 

voorkeur in de gemeente wonen. Zo zijn 

we eerst in Bornholm gaan wonen en 

later zijn we verhuisd naar PAX waar we 

nu al meer dan dertig jaar wonen. 

Waarom zit je in de wijkraad? 

Ik heb me ruim 2 jaar geleden bij de 

wijkraad aangemeld omdat ik denk dat 

ik met mijn civieltechnische achtergrond 

bij de werkgroep verkeer een zinvolle 

bijdrage kan leveren om PAX veilig te 

houden. 

Wat bevalt je in Pax? 

Het kleine parkje naast mijn huis waar 

we op uitkijken met de vele vogels. We 

zijn destijds naar PAX verhuist omdat 

het zo‘n mooie groene rustige ruim 

opgezette wijk was met veel ruimte voor 

onze 4 kinderen en nu voor onze 5 

kleinkinderen om te spelen.  

Wat mis je in Pax?  

Ik mis toch wel het oude winkelcentrum 

waar naast een supermarkt ruimte was 

voor andere kleine winkeltjes zoals een 

drogist, een kapper, een slager en een 

bakker. 

Wat kan er 

beter in Pax? 

Waar wat meer 

aandacht voor 

zou mogen zijn 

is het 

frequenter 

maaien van het 

vele onkruid dat 

in de 

verharding 

rondom paaltjes 
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en lichtmasten groeit. Dit zou toch echt 

wel wat vaker gemaaid mogen worden. 

Wat zeg je tegen vreemden als je 

moet uitleggen waar je woont? 

Ik woon op een mooi plekje in de 

groenste wijk van Hoofddorp. 

Welke plek in Pax beveel je in het 

bijzonder aan? 

Dat is toch zeker de nog niet zo lang 

geleden gerestaureerde damsluis in de 

Hoofdvaart en de bijbehorende brug 

over het Voorkanaal in de Hoofdweg. 

Wil je nog iets kwijt waar niet naar is 

gevraagd? 

PAX veilig, heel en schoon houden kan 

de wijkraad niet alleen. Het is belangrijk 

dat de bewoners problemen melden bij 

de gemeente. Maar als je dat doet, meld 

dit dan ook aan de wijkraad zodat wij 

kunnen monitoren of de afhandeling 

correct verloopt. 

Vacature opmaken 

Paxnieuws 

Helaas ga ik, Marlijn, stoppen met het 

opmaken van het Paxnieuws. Dit is een 

hele leuke vrijwilligersfunctie, maar ik 

heb besloten mijn tijd op een andere 

manier in te vullen.  

Wil jij mijn plekje in een leuk 

redactieteam overnemen? 

We zoeken iemand die zich wil 

toeleggen op het opmaken van het 

Paxnieuws (in Word, of een ander 

programma als je dat liever doet). 

Het gaat om een laatste controle van de 

teksten, het toevoegen / controleren 

van de weblinks en het opmaken van 

het geheel met aangeleverde foto’s.  

Je werkt samen met een klein, 

betrokken redactieteam. Als je het ook 

leuk vindt om mee te schrijven aan de 

artikelen, kan dat natuurlijk altijd! 

Het vraagt enkele uren inzet rond de 

verschijningsdatum van Paxnieuws 

(maandelijks, niet in de 

zomermaanden). Interesse? Neem 

contact op met 

paxnieuws@wijkraadpax.nl  

Straatnaamgevers 

Pater Damiaan 

Jozef de Veuster, alias Pater Damiaan 

(1840-1889) was het zevende kind van 

een Belgische boer/graanhandelaar in 

het Vlaams-Brabantse gehucht Minde. 

Op zijn vijftiende ging Jozef in het 

bedrijf van zijn vader werken, maar hij 

werd liever priester. Dat mocht en op 7 

oktober 1860 werd hij als twintigjarige 

gewijd tot broeder Damiaan. 

Na zijn studie kreeg hij toestemming 

om als missionaris te gaan werken op 

Hawaii, waar hij op 19 maart 1864 

arriveerde en enkele maanden later tot 

priester werd gewijd.  

Op één van de eilanden was een 

melaatsenkolonie 

gevestigd, waar op 

een kale landtong 

een kleine duizend 

lepralijders 

leefden. Ze kregen 

voedsel en enkele 

voorzieningen, 

maar voor de rest 
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werden ze aan hun lot overgelaten. 

Pater Damiaan vond dat ze ten minste 

een priester konden gebruiken en kreeg 

in 1873 van zijn bisschop toestemming 

om naar de verwilderde kolonie te gaan. 

Hij bouwde er een kerk, scholen en 

legde er wegen aan. Naast zijn werk als 

priester, fungeerde hij ook als arts, 

timmerman, ziekenverzorger, 

begrafenisondernemer, 

doodskistenmaker en zelfs als 

grafdelver.  

Dankzij het bezoek van een prinses van 

het koningshuis van Hawaii die zeer 

onder de indruk was, werd zijn werk 

wereldwijd in christelijke kringen 

bekend en ontving hij giften uit Amerika 

en Europa. Pater Damiaan liet er onder 

meer een ziekenhuis van bouwen.  

De voorspoed duurde tot november 

1884. In dat jaar werd bij hem zelf lepra 

vastgesteld, waaraan pater Damiaan 

enkele maanden later overleed op 49-

jarige leeftijd. Dat gebeurde overigens 

niet zonder geroddel. Ook toen al 

bestonden er complottheorieën. Lepra 

werd in sommige kringen gezien als een 

gevolg van syfilis. Damiaan zou die 

hebben opgelopen door ontucht met 

een vrouw.  

De bewondering voor Damiaans 

zelfopoffering voerde echter de 

boventoon en 

bleef ook na zijn 

dood mensen in 

de gehele wereld 

fascineren. Vijf 

jaar na zijn 

overlijden werd in 

1889 in Leuven 

het eerste 

standbeeld van hem onthuld. 

 Daarna kwam een lobby op gang om 

hem blijvend te herdenken en zijn 

stoffelijk overschot naar België over te 

brengen. Dat duurde tientallen jaren. 

Een brief van de Belgische koning 

Leopold III aan de Amerikaanse 

president Franklin Roosevelt leidde er 

uiteindelijk toe dat de resten van pater 

Damiaan na een lange zeereis op 5 mei 

1936 werden bijgezet in de crypte van 

de Sint-Anthoniuskapel in Leuven. 

Daarmee was het eerbetoon overigens 

niet voorbij, want dertig jaar later, in 

1968, werd er officieel werk gemaakt 

om hem zalig te verklaren. Dat ging, net 

als zijn overbrenging naar Leuven, niet 

van een leien dakje, maar langzaam en 

stapsgewijs. 

Damiaan werd in 1977 eerst 

eerbiedwaardig verklaard, daarna in 

1995 zalig, en ten slotte in 2009 heilig, 

nadat een ongeneeslijk zieke 

kankerpatiënt op onverklaarbare wijze 

was genezen nadat ze op zijn graf in 

Leuven had gebeden. Sindsdien wordt 

pater Damiaan als Sint-Damiaan 

aangeroepen als schutspatroon van 

lepra- en aidspatiënten.  

Een ander eerbetoon dat hem postuum 

te beurt viel, is dat hij in 2005 werd 

verkozen tot Grootste Belg Aller Tijden. 

Daarnaast kreeg hij als enige niet-

Amerikaan een standbeeld in het 

Capitool in Washington. In New York is, 

net als in Pax, Roosendaal, Simpelveld 

en Lepelstraat een straat naar hem 

vernoemd en mensen als Moeder 

Theresa, Mahatma Gandhi en Barack 

Obama hebben publiekelijk zijn 

onbaatzuchtigheid geprezen.  



Interview met eigenaar 

Donovan Bosstad van 

Bosstad fietsenwinkel 

in Pax 

Hoelang is jullie fietsenzaak al in Pax? 

In januari 2016 zijn we gestart in 

winkelcentrum Pax en vanaf 2019 zitten 

we aan de Paxlaan. 

Hebben jullie nog meer zaken? 

Ja, er is ook een Bosstad 

tweewielerszaak in Limmen. En 

voorheen nog één in Amsterdam Noord 

Waar woon je zelf? 

Ik woon in Purmerend 

Hoe lopen de zaken? 

Goed; elk jaar groeien we nog in omzet. 

Dit jaar hebben we ook extra personeel 

aangenomen omklanten zo snel 

mogelijk te kunnen helpen. Onze 

klanten komen overal vandaan maar 

voornamelijk uit de Haarlemmermeer. 

Wat bevalt je in Pax? 

Dat er gratis parkeren is voor klanten, 

het goed bereikbaar is en dichtbij het 

centrum is.  

Wat zijn je 

plannen 

voor de 

toekomst? 

We willen 

een nog 

grotere 

ruimte in 

Hoofddorp. 

Wat wil je verder nog kwijt? 

Als je op zoek bent naar een goed fiets 

met daarbij goed advies? Kom dan langs 

bij Bosstad Tweewielers.  

Kort nieuws 

Zelf politicus worden 

In opdracht van de gemeente 

organiseert ProDemos vanaf woensdag 

18 juni een gratis cursus voor mensen 

die actief in de lokale politiek willen 

worden, maar nog niet precies weten 

hoe ze dat moeten aanpakken. De 

cursus bestaat uit vier 

(avond)bijeenkomsten, te beginnen op 

woensdag 18 juni. Op die avond wordt 

verteld hoe het Nederlandse 

democratische systeem werkt. Een week 

later op 25 juni wordt uitgelegd hoe de 

gemeente werkt en op 2 juli komen de 

taken en rollen van de gemeenteraad 

aan de orde. Tot slot wordt op een 

nader te bepalen datum de cursus 

afgeloten met het bijwonen van een 

raadsvergadering. Onderweg ontmoeten 

cursisten lokale politici, luisteren ze 

naar gastsprekers en krijgen ze 

opdrachten te vervullen. 

De gemeente laat weten dat er plaats is 

voor dertig deelnemers, die zich kunnen 

aanmelden via het emailadres 

griffie@haarlemmermeer.nl. 

Bomengranulaat 

Op 11 februari kregen bewoners van de 

Dunantstraat een brief van de 

gemeente, waarin stond dat de 

aannemer van 12 t/m 23 mei 

“werkzaamheden ging uitvoeren aan de 

groeiplaatsen (de grond waarin de 

bomen komen te staan) bij de 
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huisnummers 96 t/m 118. Die 

werkzaamheden vergden droog weer. 

Vandaar dat het in mei ging gebeuren. 

Dat was goed voorzien, want mei is een 

bijzonder droge maand gebleken. 

Een paar dagen voor de start kregen de 

directe omwonenen opnieuw een brief, 

nu van de aannemer AW Onderhoud, die 

aankondigde dat ze de “groeiplaatsen 

gingen verbeteren”. Dat was al iets 

duidelijker, maar wat er werkelijk stond 

te gebeuren, bleek pas toen de 

werkzaamheden begonnen. Het eerder 

gestorte fijne bomengranulaat moest 

worden vervangen door een grovere 

soort, die beter bestand is tegen zwaar 

verkeer. Overigens is het nog wel even 

wachten op de bomen zelf, want het 

bomenplantseizoen duurt van oktober 

t/m maart. 

Liander vernieuwt 

elektriciteitskabels in 

de Bernadottestraat 

Na ruim een maand werkzaamheden 

zijn de straten in de Bernadottestraat 

weer dicht en de parkeerplaats bij het 

transformatorhuisje weer te gebruiken. 

(Zie foto) Er zijn oude kabels 

weggehaald en weer nieuwe kabels in de 

grond gestopt en de deur van het huisje 

is veranderd om zo de buurt meer 

toekomstbestendig te maken voor 

elektriciteitsverbruik.  

 

ISK blijft nog even 

deels in Pax 

Zoals bekend zijn het De Linie, de ISK 

(Internationale Schakelklas) en 

Hoofdvaartcollege, onlangs verhuisd 

naar een nieuw gebouw langs de 

Hoofdvaart tegenover de noordelijkste 

Calatravabrug. Desondanks wordt er in 

het gebouw aan de Hammarskjöldstraat 

nog steeds lesgegeven aan de 

merendeels oudere, leerplichtige 

asielkinderen, die eerst Nederlands 

moeten leren alvorens ze kunnen 

doorstromen naar het reguliere 

onderwijs.  

De reden daarvan is dat er te weinig 

ruimte is in het nieuwe gebouw. Bij het 

ontwerp was er rekening gehouden met 

zo’n honderd leerlingen, maar dat bleek 

bij de oplevering bijna het dubbele 

aantal te zijn. Vandaar dat bijna de helft 

hier is achtergebleven, want volgens een 

docent de sfeer op school overigens wel 

ten goede is gekomen, want daarvóór 

was de ruimte voor alle ISK-leerlingen 

veel te krap, ondanks de tijdelijke 

noodlokalen op het terrein. De 

bedoeling is dat de ISK volgend jaar wél 

in zijn geheel is verhuisd. 

Nieuw asfalt op Van 

Heuven Goedhartlaan 

Van 21 juli t/m 25 juli krijgt de Van 

Heuven Goedhartlaan tussen Hoofdweg-

westzijde en de Asserweg een nieuwe 

asfaltlaag. Om te voorkomen dat 

automobilisten de busbaan nemen zet 

de gemeente verkeersregelaars in, die 

hen zullen terugsturen. Brommers en 

fietsers kunnen wel doorrijden, want het 

fietspad blijft open. 



Renovatie en isolatie 

woningen 

Bernadottestraat gaat 

door 

Omdat minimaal 70% van de bewoners 

van de Bernadottestraat plus één blok 

van de Kellogstraat hebben ingestemd 

met het projectplan van Ymere om hun 

woningen te renoveren en te isoleren, 

gaat het projectplan door. Vanaf juli zal 

er een planning worden gepresenteerd.  

Correspondentie 

Projectplan Ymere 

In de laatste nieuwsbrief lees ik dat over 

het projectplan van Ymere dat de 

bewoners van de Bernadotte- en de 

Kelloggstraat van woningcorporatie 

Ymere het projectplan hebben 

ontvangen (...). Heb ik wat gemist? Wij 

hebben 1x een projectplan gehad 

waarin we konden aangeven wat we van 

de diverse onderdelen vonden.  Maar 

dat is alweer een tijdje geleden. Hebben 

we daarna nog een keer het projectplan 

gekregen? Groeten, J.W. 

Antwoord: Het kan kloppen dat u niets 

heeft ontvangen, omdat Ymere niet naar 

iedereen een plan heeft gestuurd. Het 

betrof de bewoners 

van: Bernadottestraat 1 – 133 en 

Kelloggstraat 61 – 87. Achteraf had die 

nuancering beter kunnen worden 

vermeld. 

Hoofdvaartcollege 

Ik lees in uw blad over de nieuwe 

bestemming van het Hoofdvaartcollege 

en dat u bij de gemeente heeft 

geïnformeerd. Inmiddels weet ik dat 

deze school eigendom is van het Nova 

College. Mogelijk kunt u bij hen meer 

informatie krijgen. Als de bestemming 

niet wijzigt, hoeft er bij de gemeente 

ook geen vergunning te worden 

aangevraagd. M.vr.gr., C.M. 

Antwoord: Dat hebben wij inmiddels 

ook zo begrepen. Het Hoofdvaartcollege 

huurde het pand van het Nova College. 

Bomenplant 

Dunantstraat 

Het heeft heel veel arbeid en geld 

gekost om de trottoirs en de stenen 

bestrating in de Dunantstraat weer te 

optimaliseren. Wat schetst mijn 

verbazing dat onder het mom van 

bomenplant een deel van het wegdek er 

weer helemaal wordt uitgehaald en 

opnieuw wordt bestraat? H.d.G. 

Antwoord: Zie het stukje in Kort nieuws 

Activiteiten in de 

Boerderij 

Enkele activiteiten die plaatsvinden in de 

Boerderij uitgelicht. Wil je een overzicht 

van alle activiteiten in de Boerderij? Kijk 

op de website 

https://maatvast.nl/locatie-

activiteit/wijkcentrum-de-boerderij/ of 

meld je aan voor de Boerderijkrant via 

boerderij@maatvast.nl. De meeste 

activiteiten zijn gratis. 

De Boekenclub komt iedere 6 weken 

samen om te boeken te bespreken en 

nieuwe verhalen te ontdekken. 

Wekelijks op donderdagochtend is er 

een inloopmoment voor mensen met 

burn-outklachten. 

https://maatvast.nl/locatie-activiteit/wijkcentrum-de-boerderij/
https://maatvast.nl/locatie-activiteit/wijkcentrum-de-boerderij/
https://maatvast.nl/locatie-activiteit/wijkcentrum-de-boerderij/
mailto:boerderij@maatvast.nl
https://www.marlijnpeeters.nl/burnout-spreekuur-hoofddorp


Op vrijdagavond kan je voor een kleine 

bijdrage ontspannen met een 

klankschalensessie. 

De Noord-Hollandse Bond van 

Goochelaars komt maandelijks samen 

om de geheimen van de goochelkunst te 

bespreken. 

Om de week op woensdagavond is er 

een diner café, waar u kunt genieten van 

een heerlijke maaltijd. Elke laatste 

vrijdag van de maand worden er 

pannenkoeken gebakken. 

Voor een actieve Zumba les kan je de 

Boerderij op maandagavond bezoeken. 

Op dinsdagochtend wordt er met een 

groep gewandeld.  

Ook voor kinderen zijn er regelmatig 

leuke activiteiten, zoals een 

pizzabakmiddag.  

Oproep 

Blijf vooral uw opmerkingen en 

suggesties insturen naar 

paxnieuws@wijkraadpax.nl. Ook foto’s 

zijn welkom. De redactie is er blij mee. 

Houdt er dan rekening mee dan we uw 

naam afdrukken, tenzij u daar bezwaar 

tegen maakt.  

Privacy 

Wellicht ten overvloede laat de redactie 

van Paxnieuws op deze plaats weten dat 

de emailadressen van de abonnees voor 

niets anders zullen worden gebruikt dan 

voor het verzenden van Paxnieuws.  

 

https://maatvast.nl/activiteiten/daniella-klankschalen/
https://maatvast.nl/activiteiten/nbg-opperdoes-goochelen/
https://maatvast.nl/activiteiten/zumba-4/
https://maatvast.nl/activiteiten/gezond-wandelen/
mailto:paxnieuws@wijkraadpax.nl


  

Aanmelden voor de Raad op Locatie kan via deze link 

https://forms.office.com/pages/responsepage.aspx?id=MsXrINFxW0-

uRUjbc4LaVExDnXtpa4FDlnLscvvixAdUMTg3VVY0T1pSUUM0T05TNUtNRkMyVzI1Ri4u&route=s

horturl  
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